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          Тема выпускной квалификационной работы: «Государственно-правовая антикоррупционная политика в сфере природопользования». Задачи, которые решались в ходе исследования: 1.Рассмотрение генезиса противодействия коррупции в России и в мире; 2.Определение понятия государственно-правовой идеологии в сфере противодействия коррупции; 3.Исследование российской государственно-правовой антикоррупционной политики в правовом механизме противодействия коррупции; 4.Выявление проблем государственного регулирования противодействия коррупции в сфере природопользования; 5.Обоснование важности предотвращения коррупции в сфере природопользования; 6.Определение возможных перспектив развития антикоррупционного просвещения в природопользовании, деятельности государственных органов и общественных организаций, антикоррупционного законодательства в природользовании. В настоящей выпускной квалификационной работе была исследована государственно-правовая антикоррупционная политика в сфере природопользования. В работе рассмотрена государственно-правовая политика в структуре правовой системы, исследовано современное российское антикоррупционное законодательство и правовой механизм  3 противодействия коррупции. Был рассмотрен зарубежный опыт противодействия коррупции в сфере природопользования. Особое внимание обращено на направления нивелирования коррупционных отношений в сфере природопользования. А также предложена система мер и мероприятий противодействия коррупционным отношениям в сфере природопользования.
        

        
          Theme of final qualification work: "State-legal anti-corruption policy in the field of environmental management." Tasks that were solved during the study: 1. Consideration of the genesis of anti-corruption in Russia and in the world; 2. The definition of the concept of state-legal ideology in the field of anticorruption; 3. The study of the Russian state legal anti-corruption policy in the legal mechanism of anti-corruption; 4. Identification of problems of state regulation of anti-corruption in the field of environmental management; 5. Justification of the importance of preventing corruption in the field of environmental management; 6. Identification of possible prospects for the development of anti-corruption education in environmental management, the activities of state bodies and public organizations, anti-corruption legislation in environmental management. In this final qualifying work, the state legal anti-corruption policy in the field of environmental management was investigated. The paper considers the state legal policy in the structure of the legal system, explores modern Russian anti-corruption legislation and the legal mechanism for combating corruption. Foreign experience in combating corruption in the field of environmental management was examined. Particular attention is paid to the leveling of corruption relations in the field of environmental management. And also proposed a system of measures and measures to combat corruption in the field of environmental management.
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